
Droga Pani,

Ogromnie sie ciesze z pozytywnego rozwiazania problemu.

Co do tekstu o kolekcji i jej wlascicielach, to wkradl sie w nim blad (prawdopodobnie 

popelniony przeze mnie samego w oryginale, ktory Pani wyslalem). Tak wiec pierwszy tom 

albumu obejmowal prace do 87 roku, a nie do 89 roku. ...”Wydali ponadto dwa obszerne 

albumy prezentujące dorobek Mistrza: „Beksiński” (obejmujący prace od początków 

twórczości do 1989 roku) ....” Powinno byc : 1987 roku.

Poza tym ujela to Pani bardzo dyplomatycznie piszac:„Dzieki zaangazowaniu panstwa 

Dmochowskich album Mistrza ukazal sie takze we francuskim wydawnictwie Ramasay”.  To 

nie bylo „zaangazowanie”. To byla ogromna jak na tamte czasu suma 100 tysiecy frankow, 

ktora musilismy im zaplacic. Tak jak inne, ten album tez byl w 100 procentach oplacony 

przez nas. Nie cytujac oczywiscie zadnych cyfr, prosze laskwie to jakos zaznaczyc, bo wielu 

ludzi zarzuca nam w Internecie ze nic nas ta cala promocja Mistrza nie kosztowala, a 

zarabialismy na nim „krocie”.

Bylo z tym troche jak z wlascicielem galerii Valmay, ktory wzial od nas suta zaplate za jej 

wynajem, ale na filmie „Hommage à Beksinski” w „générique” zazadal by bylo napisane ze 

jego galeria byla „ gracieusement mise à la dispsition de Monsieur Piotr Dmochowski”

Co do propozycji umieszczenia w anonsie napisu o kolekcji na pierwszym miejscu, a pod spodem 

napisu o galerii to zona sklania sie raczej do pierwszej propozycji. Nie moge jej zreprodukowac w tym

mailu, bo zostala mi wyslana w pdf a tego nie mozna skopiowac, wyciac i przykleic.

Prosze kiedys zadzwonic do mojej malzonki, ktora miala jesli nie identyczne, to przynajmniej 

podobne problemy z psem i gdy juz byl umierajacy  (schudl 10 kilo), walczyla przez wiele tygodni i 

wyciagnela go z choroby calkowiecie. Moze ona cos Pani podszepnie ? Poza tym jej tutejsza 

przyjaciolka miala tez, tak jak my, shar peïa a ten byl chory na chorobe Krona. Co nie przeszkodzilo 

mu dozyc sedziwego wieku bo byl dobre leczony. Moja zona sporo na te tematy wie, bo stale czyta w 

Internecie o dolegliwosciach i terapiach i konsultuje wielu weterynarzy, z ktorymi szczegolowo 

rozmawia.

Pozdrawiam Pania najserdecznie i pieknie sie klaniam

Piotr Dmochowski


